

Title (en)

Closable container made of semi-rigid material, manufacturing process and means for using it.

Title (de)

Verschliessbarer Behälter aus halbsteifem Material, Verfahren zur Herstellung und Mittel zu seiner Verwendung.

Title (fr)

Berlingot bouchable en matière semi-rigide, procédé de fabrication et moyen de mise en oeuvre.

Publication

EP 0018325 A1 19801029 (FR)

Application

EP 80810120 A 19800408

Priority

CH 367079 A 19790419

Abstract (en)

The container for the packaging and preservation of liquids for domestic use comprises, on one of its upper faces, an orifice reinforced with a rigid ring (1) forming a throat (7), riveted onto the edges of this orifice and capable of receiving a stopper or cap which enables the container to be resealed after use. The ring-throat (1) is riveted on the orifice before the container is closed. In order to ensure a satisfactory seal of the throat, the ring is bonded to the edge of the orifice with the aid of an adhesive material or by means of thermofusion of the plastic ring on the plasticised wall of the container. This operation is performed by a press formed by two jaws, one of which is movable and introduces the ring-throat into the orifice of the wall of the container and the other of which, which is stationary and provided with a heated die, folds down the skirt (8) of the ring-throat on the inside of the wall of the container. <IMAGE>

Abstract (fr)

Le berlingot pour le conditionnement et la conservatlon de liquides de consommation domestique, comporte sur une de ses faces supérieures, un orifice renforcé d'une bague rigide (1) formant goulot (7), rivée sur les rebords de cette orifice et apte à recevoir un bouchon ou une capsule, ce qui permet le rebouchage étanche du berlingot, après son usage. La bague-goulot (1) est rivée sur l'orifice avant que le berlingot ne soit fermé. Pour assurer une bonne étanchéité du goulot, la bague est collée sur le rebord de l'orifice à l'aide d'une matière adhésive, ou par thermofusion de la bague en plastique sur la paroi plastifiée du berlingot. Cette opération est assurée par une presse formée de deux machoires dont l'une, mobile, vient introduire la bague-goulot dans l'orifice de la paroi du berlingot, et l'autre, fixe, pourvue d'une matrice chauffée, rabat la jupe (8) de la bague-goulot sur l'intérieur de la paroi du berlingot.

IPC 1-7

B65D 5/72

IPC 8 full level

B65D 5/72 (2006.01)

CPC (source: EP)

B65D 5/72 (2013.01)

Citation (search report)

- FR 792499 A 19351231
- FR 683143 A 19300606 - VER STAHLWERKE AG
- FR 1354674 A 19640306 - AMERICAN FLANGE & MFG
- FR 986727 A 19510803
- DE 1095644 B 19601222 - SEAL SPOUT CORP

Cited by

EP0448329A1; US4998668A; US5158633A; FR2645502A1; DE3808303A1; US5125886A; EP0505388A4; EP0342729A1; US4909434A; CN10677851A

Designated contracting state (EPC)

AT BE DE FR GB IT NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0018325 A1 19801029

DOCDB simple family (application)

EP 80810120 A 19800408